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Després de la investidura fallida de Núñez Feijóo ens trobem 
en plenes negociacions per a la configuració d’un nou govern 
de coalició progressista a l’Estat. Un govern amb impactes 
importants a una ciutat com Cornellà, més encara en el context 
actual d’encariment del cost de la vida per a la gran majoria de 
famílies, i pel que pot suposar en la implementació de polítiques 
socials i econòmiques de reducció de les desigualtats i millora 
de les condicions de vida dels treballadors i les treballadores. 
Estem parlant de polítiques que afecten el nostre dia a dia com 
les pujades del salari mínim, la creació d’oportunitats laborals i 
l'accés a serveis públics de qualitat com l’educació i la sanitat.

Per altra banda, també aquest govern de coalició amb la 
participació de Sumar és l'única garantia per tirar endavant 
polítiques mediambientals que ajudin a combatre el canvi 
climàtic i a liderar les transicions ecològiques i econòmiques 
necessàries garantint l’equitat i la justícia social. Són polítiques 
com les impulsades pel govern local de Barcelona en el mandat 
anterior i que hem compartit a molts municipis metropolitans 
com el foment del transport públic i la bicicleta i moltes altres 
accions relacionades amb els compromisos de reducció 
d’emissions i de millora de la qualitat de l’aire.

El govern que ja està en marxa i ha iniciat un nou mandat 
és el govern municipal de Cornellà, on participem per seguir 
millorant la nostra ciutat i preparar-la pels reptes futurs. Els 
governs locals tenen un paper fonamental en la planificació 
urbana, el desenvolupament econòmic i la prestació de serveis 
bàsics. Per això, aquests dies estem ultimant una proposta 
de pressupostos municipals per a l’any 2024 que permeti 
continuar impulsant les polítiques d’inclusió social, igualtat de 
gènere i atenció a les necessitats de les famílies treballadores. 
Un pressupost que tornarà a superar els 100 milions d’euros 
amb un marcat accent en la protecció social i mediambiental, 
però també de reforç de l’aposta educativa i comunitària per 
seguir dotant a tota la ciutadania d’oportunitats de progrés 
i, especialment, per poder acompanyar a totes les persones 
que busquen feina o volen redefinir el seu perfil professional i 
adaptar-lo a les noves necessitats del mercat laboral.

 També és moment de negociar pressupostos a la 
Generalitat Catalunya. Els Comuns sempre hem apostat per 
aportar propostes i solucions a Catalunya, però exigim retre 
comptes sobre el pressupost actual i executar els compromisos 
assolits. Per exemple, l’acord d’En Comú Podem amb el govern 
va fixar el pressupost més alt de la història per a sanitat, incloent-
hi el reforç de l’atenció primària i de la salut mental i la salut 
bucodental. Però, en el nostre dia a dia podem comprovar que 
aquests avenços estan trigant massa a arribar. A Cornellà, això sí, 
ens alegrem que s’hagin iniciat per fi les obres del futur centre 
d’urgències d’atenció primària a l’antic local de la seguretat 
social de la Gavarra. Com sempre hem fet, seguim fent política 
per guanyar drets.

 
EL MOMENT DE L’AGENDA SOCIAL
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En el pasado Pleno debatimos sobre seguridad, del debate 
concluimos que para el proponente; VOX, la seguridad 
versaba en un incremento de agentes en barrios concretos 
de la ciudad; para el gobierno PSC no había ningún problema 
de seguridad y que de haberlo puntalmente se paliaba con 
dispositivos puntuales y especiales. 

Nosotros si afirmamos que existe un problema seguridad 
y es más, afirmamos que la sensación de inseguridad del 
ciudadano es innegable y cada día aumenta. La seguridad es el 
principal pilar de nuestra sociedad. Nos permite desarrollarnos 
como individuos en paz y libertad. 

Debemos tener una ciudad limpia, donde el incívico se 
sienta extraño.

Debemos aceptar que nuestra ciudadanía ha cambiado en 
estos últimos veinte años, y que, si la diversidad cultural puede 
aportar, también debemos aceptar y entender el reto que ello 
comporta, debemos entender que la convivencia y sus normas 
las escritas y las no escritas, son fundamentales para la seguridad.

Debemos de retomar la senda del respeto a las 
instituciones, al imperio de ley, y a la autoridad. Debemos 
respetar la propiedad privada e impulsar medidas y conceptos 
que encaminen a reforzar este principio, que sociedad puede 
entenderse segura y no promovemos este valor.

Desde nuestro Grupo Municipal esencialmente solicitamos 
al Gobierno Municipal que rectifique su postura con las 
circunstancias objetivas actuales a nivel socio-económicas, de 
vivienda, culturales, educacionales, … Se hace necesario del 
todo vincularlos con la necesidad de apuntalar la seguridad y 
la convivencia. Nuestros votantes exigen este cambio y podrán 
argumentar que son menos que los suyos, pero le ruego 
encarecidamente que oigan a sus electores, que la percepción de 
la realidad se a alterar un tiempo, pero al final la realidad es una. 

Al tiempo que nos hacemos con esta nueva sociedad de 
presente y para el futuro, como cuestiones prioritarias, la ciudad 
debe aumentar el número de agentes efectivos en la calle, dotar 
a los mismos de nuevas herramientas que les permitan efectuar 
su trabajo con mayor seguridad y transparencia.

Reclamar una y otra vez a la Generalitat el aumento de 
número de coches y recursos para la comisaria de Cornellá. 
Apostar definitivamente por la instalación de cámaras de 
seguridad en la ciudad y aprovechar los nuevos avances 
tecnológicos para implementar los actuales protocolos 
formando agentes en este ámbito. Fomentar y mancomunar 
el debate y soluciones en diferentes administraciones y entre 
los Cuerpos de Seguridad.

En definitiva, debemos adelantarnos a los cambios, agilizar 
nuestras decisiones, la política no debe estar encaminada a 
crear una sociedad moldeada, debe asegurar una sociedad 
libre, donde quepa cada individuo y para ello deber ser segura.

Nos vemos por Cornellá. 
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